
 

   

Представители на Общинския съвет се включиха в
почистването на „Кайлъка“
събота, 16 септември 2017

Представители на Общински съвет - Плевен се включиха днес в почистването на парк „Кайлъка“,
организирано в рамките на Националната кампания „Да изчистим България заедно”. Председателят на
местния парламент Мартин Митев, общинските съветници Пенчо Дреновски и Светослав Доков, заедно с
представители на администрацията и ръководството на Област Плевен почистваха района от началото
на парка до Летния театър. Чували и ръкавици за кампанията бяха раздадени в началото на
почистването.

Хубавото време беше причина много плевенчани да изберат разходка в „Кайлъка“ в съботния ден.
Паркът беше видимо поддържан, а събраните чували с боклук от днешната инициатива веднага бяха
извозени от фирмата, която отговаря за района.
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